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PAOOR.0002.1.2023.KZ 
 

PROTOKÓŁ NR XLII/2023 
z XLII sesji Rady Miejskiej w Śremie 

odbytej 26 stycznia 2023 r.  w godz. 13:00 – 14:12 
w Sali 24 Urzędu Miejskiego w Śremie 

 
Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono 

o godz. 14:12 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

• Radny Piotr Rojek – nieobecny usprawiedliwiony, 

• Radny Piotr Mulkowski - nieobecny usprawiedliwiony, 

• Radna Nina Stępa – spóźniona 13 minut. 
/Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Adam Lewandowski – Burmistrz Śremu, 
2. Bartosz Żeleźny – Zastępca Burmistrza Śremu, 
3. Hanna Brukarczyk – Sekretarz Gminny Śrem, 
4. Krzysztof Lewandowski - Skarbnik Gminy Śrem, 
5. Sławomir Baum – Radca Prawny, 
6. Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik Pionu Gospodarowania Przestrzenią 

i Środowiskiem (PPS), 
7. Ewelina Springer-Kobus – Zastępca Naczelnika Pionu Edukacji i Usług 

Społecznych (PEU), 
8. Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej 

(PRK), 
9. Maria Świdurska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Śremie (OPS), 
10. Paweł Wawrzyniak - Stowarzyszenie Pomocna Dłoń w Śremie, 
11. Artur Strzelec – właściciel TOTEM Sp. z o.o., 
12. Przedstawiciele lokalnych mediów. 
 

/Porządek obrad, zawiadomienia na sesję Rady, ogłoszenie, stanowią załącznik 
nr 2 do protokołu / 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Śremie - Katarzyna Sarnowska 
otwierając XLII sesję Rady Miejskiej, powitała radnych, Burmistrzów, Panią 
Sekretarz, Pana Skarbnika Gminy, pracowników Urzędu, gości przybyłych 
na sesję Rady, media oraz mieszkańców gminy biorących udział w sesji.  
 W dalszej kolejności stwierdziła, że na sali jest obecnych 18 radnych, 
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a więc Rada jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
  Następnie poinformowała, że obrady Rady są transmitowane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 
gminy, w związku z tym poprosiła o niewypowiadanie nazwisk czy informacji, 
które mogłyby w jakikolwiek sposób naruszyć dobra osobiste osób trzecich. Dane 
osobowe są chronione zgodnie z rozporządzeniem o ochronie danych 
osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 roku i ich podanie bez wyrażenia zgody przez 
osobę zainteresowaną jest zagrożone karami przewidzianymi w rozporządzeniu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Śremie– Katarzyna Sarnowska 
poinformowała, że uzupełniono porządek obrad sesji o sprawozdanie 
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Śrem w 2022 roku 
(uzupełnienie w pkt 6 pozostałe punkty przyjmują kolejną numerację). Ponadto 
dodała, że 20 stycznia 2023 r. wpłynął wniosek Burmistrza Śremu o uzupełnienie 
porządku obrad sesji o dwa projekty uchwał: 

1) zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2023 rok; 

2) zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033. 

/wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu / 
Głos zabrał Burmistrz Adam Lewandowski, który poinformował, 

że przedstawienie na dzisiejszej sesji sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
w szkołach prowadzonych przez gminę Śrem w 2022 roku pozwoli na racjonalne 
i szybsze uporządkowanie spraw. Natomiast jeżeli chodzi o zmiany budżetowe 
przekazał, że sprawa dotyczy trzech kwestii tj.: 

1) inwestycji związanej z rondem przy ul. Sikorskiego i Al. Solidarności; 
2) zarządzania obiektami sportowymi; 
3) przyjęcia środków od Wojewody na cele związane z pomocą 

społeczną. 
 
Głosowanie wniosku Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2023 rok. (uzupełnienie pkt 4 lit. i) 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
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Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Rada w głosowaniu, 18 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła uzupełnienie 
porządku obrad o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwały 
budżetowej gminy Śrem na 2023 rok.  
 
Głosowanie wniosku Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033. (uzupełnienie pkt 4 lit. j) 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Rada w głosowaniu, 18 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła uzupełnienie 
porządku obrad o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy są inne propozycje w sprawie zmiany 
porządku obrad? 
Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad XLII sesji Rady. 
 
Porządek obrad został przyjęty w następującej wersji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych 
w mieście Śrem, 

b) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem 
w 2023 roku, 
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c) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne 
podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form i specjalności kształcenia 
na 2023 rok, 

d) w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 
oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

e) zmieniającego uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego do przyznania świadczenia pieniężnego w postaci 
zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023, 

f) zmieniającego uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019 – 2023, 

g) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
służącego do transportu ucznia niepełnosprawnego do placówki 
oświatowej, 

h) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 
lub ich części, w przypadku związania lub zajęcia na prowadzenie 
działalności gospodarczej, 

i) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2023 rok, 

j) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033, 

k) w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania 
i wykupu, 

l) w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym oraz ustalenia wysokości stawek za jeden 
kilometr przebiegu za przejazd pojazdem niebędącym własnością 
gminy, 

m) w sprawie petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 
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5. Rozpatrzenie projektów obwieszczeń Rady Miejskiej w Śremie w sprawie 
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały: 

a) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek takiej opłaty, 

b) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez gminę Śrem w 2022 roku. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w 2022 roku. 
8. Złożenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2022 roku. 
9. Przedstawienie sprawozdań z działalności pozostałych Komisji Rady 

w 2022 r. 
10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Śremie. 

Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, że protokół 
z XLI sesji Rady Miejskiej w Śremie był wyłożony do wglądu w Zespole Obsługi 
Rady. Do protokołu nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady stwierdziła, 
że protokół z XLI sesji zostaje przez Radę przyjęty bez odczytywania. 
 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 

Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, że został 
ogłoszony tekst jednolity ustawy o samorządzie gminnym -jest to Dz. U. z 2023 r. 
poz. 40 oraz ustawy o opłatach i podatkach lokalnych – jest to Dz. U z 2023 r. 
poz. 70, tak więc w przedłożonych projektach uchwał, obwieszczeniach zmienia 
się podstawa prawna.  Dodała, że jest to spowodowane tym, iż projekty uchwał, 
obwieszczeń były przygotowywane wcześniej. Na koniec poprosiła 
o uwzględnienie tych zmian przy podejmowaniu uchwał i obwieszczeń. 
 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych 
w mieście Śrem.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik PPS – Katarzyna 
Bednarowicz Zgłosiła również autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej. 
/ Autopoprawka stanowi załącznik nr 4 do protokołu / 
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Następnie głos zabrał Burmistrz - Adam Lewandowski, który 
poinformował, że dokonano scalenia i zamiany gruntów z właścicielem 
nieruchomości, na których znajdował się kiedyś wiatrak, dzięki czemu 
powierzchnia nieruchomości gminnej to teraz ok. 5 hektarów. Dodał, 
że prawdopodobnie w marcu na sesji zostanie przedstawiony projekt uchwały 
w sprawie studium, które będzie obejmowało całą gminę.   
 
Dyskusja: 
Radny - Tomasz Jakuszek zapytał na jakie cele zostanie przeznaczony scalony 
teren? 
Burmistrz - Adam Lewandowski odpowiedział, że teren został przeznaczony 
na cele usługowo-handlowe. 
Radny - Tomasz Jakuszek zapytał czy nieruchomości w obrębie omawianego 
terenu będą również podlegać zmianom czy zmiany dotyczą tylko tej scalonej 
nieruchomość? 
Naczelnik PPS - Katarzyna Bednarowicz odpowiedziała, że zmieniana jest cała 
uchwała, ale zmiany stricte dotyczą tylko terenu oznaczonego w projekcie 
kolorem żółtym i czerwonym. 
Dyskusje zakończono. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Komunalnej i Rozwoju – Żaneta Koch 
poinformowała, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów położonych w mieście Śrem wraz z autopoprawką. 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 465/XLII/2023 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 465/XLII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu / 
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b) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem 
w 2023 r.  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Naczelnik PRK – Robert Mielcarek. 
Zgłosił również autopoprawkę dot. podstawy prawnej oraz uzupełnienia treści 
uzasadnienia o opinie. 
/ Autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do protokołu / 
 
Dyskusja: 
Radny - Tomasz Jakuszek zapytał, czy z omawianą uchwałą wiążą się jeszcze 
jakieś skutki finansowe dla gminy? 
Naczelnik PRK - Robert Mielcarek odpowiedział, że całą kwestia finansowa 
zawarta jest w § 17. W ramach funkcjonowania urzędu, żadne więcej nakłady 
finansowe na zadania określone w uchwale nie zostaną poniesione. 
Radny - Robert Piątek zapytał, czy jeżeli doszłoby do wypadku drogowego 
w którym uciekłyby dzikie zwierzęta to do kogo należałoby zgłosić taką sytuację? 
Naczelnik PRK - Robert Mielcarek odpowiedział, że w przypadku dzikich zwierząt 
sprawa jest skomplikowana, ponieważ program nie obejmuje zwierząt typu 
tygrysy, żyrafy itp., a jedynie zwierzęta gospodarskie jak np. trzoda chlewa, gęsi. 
Każde takie zdarzenie należy na pewno zgłosić policji, straży miejskiej, 
a w godzinach pracy urzędu również można do urzędu. 
Dyskusję zakończono. 
 
Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska w związku z przybyciem na salę 
obrad Radnej - Niny Stępy zarządziła ponowne sprawdzenie kworum. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na sali jest obecnych 19 radnych, a więc 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Komunalnej i Rozwoju – Żaneta Koch 
poinformowała, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Śrem w 2023 r. wraz z autopoprawkami. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
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Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 466/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 466/XLII/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu / 

c) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach 
i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 
przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne 
podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form i specjalności 
kształcenia na 2023 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina 
Springer-Kobus. Zgłosiła również autopoprawkę dot. podstawy prawnej 
oraz pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały przez Związek 
Nauczycielstwa Polskiego i NSZZ Solidarność. 
/ Autopoprawka stanowi załącznik nr 8 do protokołu / 
 
Dyskusja: 
Radny - Artur Konon zapytał, jakie są konsekwencje dla nauczyciela, który przed 
czasem określonym w umowie zwolni się z placówki? 
Z-ca Naczelnika - PEU Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że umowy obligują 
nauczyciela do pracy w placówce przez określony czas. W przypadku 
niedopełnienia tego obowiązku lub przerwania studiów nauczyciel będzie 
zobowiązany do zwrócenia kosztów dofinansowania. 
Dyskusję zakończono. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Krzysztof 
Lewandowski poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 
w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki 
doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania 
statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form 
i specjalności kształcenia na 2023 rok wraz z autopoprawkami. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 467/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 467/XLII/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu / 
 
 

d) w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 
oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina 
Springer-Kobus. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Krzysztof 
Lewandowski poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru 
do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 468/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 468/XLII/2023 stanowi załącznik nr 10 do protokołu / 
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e) zmieniającego uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego do przyznania świadczenia pieniężnego w postaci 
zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik OPS – Maria Świdurska. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodniczący Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Środowiska – 
Zdzisław Żeleźny poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego do przyznania świadczenia pieniężnego 
w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-
2023. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 469/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 469/XLII/2023 stanowi załącznik nr 11 do protokołu / 

 
 

f) zmieniającego uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych osób objętych wieloletnim rządowym programem 
"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik OPS – Maria Świdurska. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
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Przewodniczący Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Środowiska – 
Zdzisław Żeleźny poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej 
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek 
w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 470/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 470/XLII/2023 stanowi załącznik nr 12 do protokołu / 

 
 

g) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
służącego do transportu ucznia niepełnosprawnego do placówki 
oświatowej.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina 
Springer-Kobus. Zgłosiła również autopoprawkę dot. § 4 – wejścia w życie 
uchwały.  
/ Autopoprawka stanowi załącznik nr 13 do protokołu / 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Krzysztof 
Lewandowski poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia stawki 
za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do transportu ucznia 
niepełnosprawnego do placówki oświatowej wraz z autopoprawką. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 471/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 471/XLII/2023 stanowi załącznik nr 14 do protokołu / 
 
 

h) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 
lub ich części, w przypadku związania lub zajęcia na prowadzenie 
działalności gospodarczej.  

Projekt uchwały omówił Burmistrz – Adam Lewandowski.  
/ Autopoprawka stanowi załącznik nr 15 do protokołu / 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości budynków lub ich części, w przypadku związania lub zajęcia 
na prowadzenie działalności gospodarczej wraz z autopoprawkami 
dot. podstawy prawnej. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 472/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 472/XLII/2023 stanowi załącznik nr 16 do protokołu / 
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i) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy 
Śrem na 2023 rok. Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik 
Gminy – Krzysztof Lewandowski. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwały budżetowej gminy Śrem na 2023 rok. 
Wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta 
Koch (ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek 
(ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Edward Szczepański (ZA), 
Martyna Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Lilianna Wąsik 
(ZA), Grzegorz Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław 
Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 473/XLII/2023 większością głosów „za” została podjęta. 
/ Uchwała Nr 473/XLII/2023 stanowi załącznik nr 17 do protokołu / 
 

 
j) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033.  
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy – Krzysztof 

Lewandowski. 
 
Dyskusja: 
Radny - Grzegorz Wiśniewski zapytał, dlaczego w latach poprzednich, 
gdy zarządzanie obiektami sportowymi powierzone było podmiotowi 
prywatnemu kwota na ten cel była stała i wynosiła 695 050, 00zł, a teraz 
dla Śremskiego Sportu na realizację tego zadania przeznaczono kwotę 
6 milionów złotych i jest ona waloryzowana co roku.  
Burmistrz - Adam Lewandowski odpowiedział, że w przypadku, gdy prywatny 
podmiot realizował to zadanie, wszystkie koszty związane z eksploatacją, energia 
elektryczną itp. ponosiła gmina, a kwota przekazywana podmiotowi 
była przeznaczona tylko na pokrycie kosztów zarządzania. Natomiast w kwocie 
zaplanowanej dla Śremskiego Sportu na zarządzanie obiektami jest wliczone 
utrzymanie całego obiektu Śremskiego Sportu. 
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Dyskusję zakończono. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2023 – 2033. 
Wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta 
Koch (ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek 
(ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Edward Szczepański (ZA), 
Martyna Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Lilianna Wąsik 
(ZA), Grzegorz Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław 
Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 474/XLII/2023 większością głosów „za” została podjęta. 
/ Uchwała Nr 474/XLII/2023 stanowi załącznik nr 18 do protokołu / 

 
 

k) w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania 
i wykupu.  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy – Krzysztof 
Lewandowski. 

Następnie głos zabrał Burmistrz – Adam Lewandowski, który 
poinformował, że jest to już drugi rok, gdzie podjęcie takiej uchwały 
proponowane jest na jednej z pierwszych sesji w nowym roku, a powodem takiej 
sytuacji jest brak stabilności i przewidywalności finansowej. Poinformował 
również, że podjęcie uchwały nie spowoduje, że w najbliższym czasie obligacje 
zostaną wyemitowane, ale po prostu trzeba być przygotowanym na różne 
sytuacje jakie mogą zaistnieć. Dodał, że nic nie wskazuje na to, aby w najbliższych 
3 miesiącach inflacja miałaby się zmniejszyć, a to ma ogromny wpływ na finanse 
samorządowe. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 
oraz zasad ich zbywania i wykupu. 
Wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (PRZECIW), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch 
(ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina 
Stępa (ZA), Cezary Strzelec (PRZECIW), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Lilianna Wąsik (ZA), 
Grzegorz Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny 
(ZA) 
 
Uchwała Nr 475/XLII/2023 bezwzględną większością głosów „za” została 
podjęta. 
/ Uchwała Nr 475/XLII/2023 stanowi załącznik nr 19 do protokołu / 
 
 

l) w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym oraz ustalenia wysokości stawek za jeden 
kilometr przebiegu za przejazd pojazdem niebędącym własnością 
gminy.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz – Adam Lewandowski. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zasad zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym oraz ustalenia wysokości stawek 
za jeden kilometr przebiegu za przejazd pojazdem niebędącym własnością gminy 
wraz z autopoprawką dot. podstawy prawnej. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
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Uchwała Nr 476/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 476/XLII/2023 stanowi załącznik nr 20 do protokołu / 
 
 

m) w sprawie petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji – Mariusz Kociemba. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie petycji o utworzenie 
Młodzieżowej Rady Gminy. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 477/XLII/2023 została podjęta 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 477/XLII/2023 stanowi załącznik nr 21 do protokołu / 
 
Salę obrad opuściła Radna - Nina Stępa – godz. 13:54. 
 
Ad. 5. Rozpatrzenie projektów obwieszczeń Rady Miejskiej w Śremie w sprawie 
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały: 

a) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawek takiej opłaty. 

 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia obwieszczenia w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawek takiej opłaty wraz z autopoprawką dot. podstawy prawnej. 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 



17 
 

Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(BRAK GŁOSU), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Obwieszczenie Nr 37/XLII/2023 większością głosów „za” zostało podjęte. 
/ Obwieszczenie Nr 37/XLII/2023 stanowi załącznik nr 22 do protokołu / 
 
Na salę obrad wróciła Radna - Nina Stępa – godz. 13:55. 

 
b) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia obwieszczenia w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 
wraz z autopoprawką dot. podstawy prawnej. 
Wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Obwieszczenie Nr 38/XLII/2023 zostało podjęte 19 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Obwieszczenie Nr 38/XLII/2023 stanowi załącznik nr 23 do protokołu / 
 

Przerwa 10 minut. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez gminę Śrem w 2022 roku. 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina 
Springer-Kobus. 
/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 24 do protokołu / 
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Dyskusji nie podjęto. 
 
Ad.7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Śremie w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska przekazała, że projekt 
sprawozdania z działalności Rady za rok 2022, został radnym przekazany. 
Następnie zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do przedstawionego projektu? 
 
Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Głosowanie w sprawie przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej 
w Śremie w 2022 roku. 
wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Rada w głosowaniu, 19 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 
z działalności Rady Miejskiej w Śremie w 2022 roku. 
/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 25 do protokołu / 
 
 
Ad. 8. Złożenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska przekazała, że projekt 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2022, został radnym 
przekazany. Następnie zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi 
do przedstawionego projektu? 
 
Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Głosowanie w sprawie przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 
w Śremie w 2022 roku. 
wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), Barbara 
Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
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(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (ZA), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Rada w głosowaniu, 19 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 
z działalności Komisji Rewizyjnej w 2022 roku. 
/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do protokołu / 
 
/Raport głosowań z XLII sesji Rady Miejskiej w Śremie stanowi załącznik nr 25 
do protokołu / 
 
 
Ad.9. Przedstawienie sprawozdań z działalności pozostałych Komisji Rady 
w 2022 r. 

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady za rok 2022 zostały 
radnym przekazane wraz z zawiadomieniem. 
/Sprawozdania stanowią załącznik nr 27 do protokołu / 
 
 
Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie   z   bieżącej działalności Burmistrza Śremu radni otrzymali, 
wobec powyższego odstąpiono od jego referowania. 
/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do protokołu. / 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 
Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
 
Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska poinformowała, że do Biura Rady 
wpłynęła następująca korespondencja: 

1) pozytywna opinia RIO w sprawie wrażenia opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu Gminy Śrem w 2023 r. 

2) pozytywna opinia RIO w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu Gminy Śrem. 

Z dokumentami można zapoznać się w Zespole Obsługi Rady. 
Następnie przekazała, że kolejna sesja planowana jest w marcu i w związku z tym, 
iż prawdopodobnie będzie na niej omawiane studium wraz z uwagi, 
to planowane jest wcześniejsze rozpoczęcie obrad. 
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Na koniec Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Pomocy Społecznej 
i Ochrony Środowiska na posiedzeniu 17 stycznia br. dokonała zmiany w planie 
pracy i tak raporty: 

a) z   wykonania    w   2022   roku    Gminnego    Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii i efektów jego realizacji,  

b) z realizacji w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych,  

zostaną omówione na posiedzeniu Komisji w m-cu czerwcu br., natomiast 
zagadnienie pt. „Działania Gminy Śrem na rzecz ochrony środowiska” w m-cu 
marcu br. 
 
 
Ad. 12. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska stwierdziła, iż porządek XLII sesji 
Rady Miejskiej w Śremie został wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godz. 14:12 
dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
 
          Przewodniczyła: 
       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
              Katarzyna Sarnowska 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 

 


